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Modletický vìstník
Na návsi byly nainstalovány
nové autobusové čekárny

Èíslo 7 roèník 11 | ÈervenecSrpen 2013 | Zdarma

Dosluhující plechové èekárny byly nahrazeny
novými  nerezovými s noèním osvìtlením

Svoz nebezpečného odpa-
du se uskuteční dne
7.9.2013 mezi 8:00 - 8:20
hodin před OÚ Modletice.

Odebírají se olověné aku-
mulátory, lednice, televi-
zory, zářivky, staré léky,
suché články, monočlánky,
olejové filtry, oleje, odmaš-
ťovací přípravky, lepidla,
kyseliny, nádoby od barev,
rozpouštědla, vývojky
a  ustalovače a další nebez-
pečné odpady

NEBUDE se odebírat že-
lezný šrot, znečištěné sta-
vební materiály a  pneu-
matiky.

Svoz nebezpečného odpadu

pp

Pokud se přejete přihlásit k odběru SMS zpravodajství
z obce, je třeba přihlašovací SMS zaslat na nové číslo:

+420 736 350 715
Tvar zprávy pro přihlášení

Pro odhlášení:

(Pokud jste již k odběru přihlášeni, není třeba se
přihlašovat znovu)

SMS zpravodajství - nové číslo

Upozornění pro uživatele hřiště
Připomínáme, že prostory dětského
a sportovního hřiště jsou
NEKUŘÁCKÉ.

Nedodržení tohoto pravidla je
porušením provozního řádu a mohou
z něj plynout odpovídající sankce.

Pořizovací náklady byly cca
350  000,- Kč (300 tisíc
samotné čekárny, 50 tisíc pak
instalace a zemní práce).

V čekárnách platí zákaz
kouření a zákaz vylepování
plakátů.

pp

Pozvánka na hasičskou soutěž
Tradièní soutì� v hasièském sportu se bude
konat v sobotu 7.záøí na louce pod paneláky

Modletická družstva patří na
soutěžích k velmi úspěšným.
Zejména na domácí půdě pak
jistě budou ze všech sil bojovat
o co nejlepší výsledek.

Soutěžit budou družstva mužů,
žen a dětí.

Přijďte je tedy podpořit v jejich
snažení již tuto sobotu od
11:00 hodin. O napínavé
okamžiky jistě nebude nouze.

Pro všechny návštěvníky bude
připraveno občerstvení.

pp

Opìt vydaøený hudební festival
Reportá� ze ètvrtého roèníku Modletického zvonìní na stranì 4
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Výběr ze zápisu zasedání
zastupitelsva č. 10/2013
Ze dne 8.8.2013
Cesta ke gará�i OÚ
Byl předložen návrh smlouvy
o převodu vlastnictví mezi Obcí
Modletice a firmou GIAN.
LUCA s.r.o. Na základě této
smlouvy bude převedena stavba
„Zámkové dlažby ke garáži
OÚ“ na Obec Modletice. Podle
dříve uzavřené smlouvy o inves-
tiční spolupráci firma uhradila
201 000 Kč za realizaci této
obecní stavby, kterou následně
převede na obec za cenu
1000  Kč. Zastupitelé smlouvu
projednali a s předloženým
návrhem souhlasí.

Pro 4, nepřítomno 3 (J. Olmr,
J. Ondráčková, P. Přibyl)

Modletické zvonìní
Byla doručena žádost občan-
ského sdružení Modletice sobě
o poskytnutí příspěvku na
čtvrtý ročník hudebního
festivalu Modletické zvonění.
Zastupitelé projednali došlou
žádost a navrhli poskytnout
sponzorský dar na pořádání
festivalu ve výši 20 000 Kč.

Pro 4, nepřítomno 3

Výstavba polních cest
Starosta obce informoval
zastupitele o jednání se zástup-
ci Státního pozemkového
úřadu ohledně realizace pol-
ních cest na území obce. Státní
pozemkový úřad by měl
v  Modleticích vybudovat dvě
polní cesty, které nově vznikly
při prováděných pozemkových
úpravách. Podle dřívějších in-
formací z uvedeného úřadu se
měly tyto cesty stavět v tomto
roce, ovšem na posledním
jednání bylo sděleno, že termín
realizace byl posunut až na rok
2015.

Zateplení budovy è.p.19
Zastupitelé se dohodli na
vypracování projektové doku-
mentace pro zateplení celé
budovy č. p. 19. tak, aby
v případě otevření příslušného
dotačního programu bylo
možné podat žádost o dotaci.
Pokud nebude možnost podat
žádost o dotaci, bude projekt-
ová dokumentace využita
k  realizaci oprav a  zateplení
budovy po etapách.

Doplnìní techniky pro údr�bu
Starosta obce seznámil zastu-
pitele s možností doplnění či
rozšíření obecní techniky pro
údržbu obce. Jednalo se o návrh
pořízení techniky zejména pro
zimní údržbu, která by mohla
být řešena následujícími mož-
nostmi:
* nákup sněhové frézy s  do-
statečným záběrem,
* nákup multifunkčního stroje,
který umožňuje připojení pra-
covních nástrojů, jako např.
radlice, sypač, koště apod.

Dle sdělení zastupitelů není
nákup této techniky účelný.

Hluk z okruhu
Starosta obce informoval zastu-
pitele obce o proběhlých jed-
náních, týkajících se pro-
blematiky nadměrného hluku z
Pražského okruhu. Jedná se
zejména o neochotu přísluš-
ných orgánů, jako jsou Krajská
hygienická stanice, ŘSD či
Ministerstvo dopravy, řešit ná-
pravu tohoto stavu. Žádosti
o  řešení problému, které obec
podala, nebyly uspokojivě
(v  podstatě nijak) vyřešeny.
Pražský okruh byl i přes nad-
měrný hluk koncem měsíce
června převeden do zkušebního

provozu, proto Obec Modletice
proti tomuto postupu podá
společně s okolními obcemi
žalobu.

Dopravní znaèení
Starosta obce seznámil zastu-
pitele o průběhu zpracování
dopravně inženýrského opatře-
ní (DIO) v obci. Cílem tohoto
opatření je pasport dopravního
značení na území obce, zklid-
nění a zvýšení bezpečnosti do-
pravy a zlepšení orientace
v obci, jak pro místní obyvatele,
tak pro návštěvníky obce.
K  současnému stupni projekt-
ové dokumentace byly zpraco-
vány připomínky a podněty
Zastupitelstva a po zapracování
těchto požadavků bude DIO
dále projednáváno.

Sekání kolem silnic
V souvislosti se stížností na
nedostatečné sekání příkopů
kolem silnic II. a III. třídy, byl
vznesen návrh na zajištění
posekání těchto ploch na nákla-
dy obce. Podle sdělení cest-
mistra pana Rybáře, by mělo
dojít k sekání příkopů cca
v polovině měsíce srpna. Proto
se zastupitelé dohodli na tom,
že se vyčká, zda KSÚS dle
příslibu poseká. Pokud se tak
nestane, zadá sekání obec na
vlastní náklady.

Oprava chodníkù
Zastupitelé projednali možnost
opravy chodníků na panelovém
sídlišti. Chodníky kolem pa-
nelových domů jsou poškozeny
různými výkopy, které byly

v  minulosti prováděny při bu-
dování a opravách inženýr-
ských sítí (elektřina, plyn
apod.). Zastupitelé souhlasí
s potřebností opravy chodníků,
která by měla být provedena
opravou, případně doplněním
chybějícího asfaltového povr-
chu. Na opravu si obec nechá
zpracovat cenové nabídky

Pøíspìvek na výlet
Byla doručena žádost občan-
ského sdružení Modletice sobě
o poskytnutí příspěvku na
dopravu pro účastníky výletu,
který se bude konat ve dnech
30.8. – 1.9.2013. Jedná se
o  výlet pro děti do Herlíkovic
a  je nazván „Rozloučení s  lé-
tem“. Organizátoři předložili
kalkulaci nákladů na tento
výlet, kde cena autobusové do-
pravy činí 13 500 Kč. Zas-
tupitelé žádost projednali
a  shodli se, že podpoří výlet
a  poskytnou příspěvek na
dopravu.

Pro 3, zdržel se 1 (M.Zahálka),
nepřítomno 3

Dotace na opravu komunikací
Starosta obce informoval
zastupitele o otevření dalšího
kola přijímání žádostí o dotace
na rekonstrukci místních
komunikací. Do této výzvy je
možné podat žádosti na opravu
komunikace na Chválov a k
obecnímu úřadu, o které obec
již jednou žádala. Zastupitelé
souhlasí se zpracováním a
podáním nové žádosti.

(Doba konání 19:00 - 23:50)

Probíhá jednání o úpravì (ilustraèní foto)
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Výběr ze zápisu zasedání
zastupitelsva č. 11/2013
Ze dne 29.8.2013
Retenèní nádr� Billa
Zastupitelé projednali žádost
o  vyjádření ke stavbě retenční
nádrže v areálu firmy Billa.
Tato stavba již byla projed-
návána v rámci územního
řízení a je na ni vydáno platné
územní rozhodnutí. Stavba je
v  souladu s ÚPO Modletice.
Zastupitelé žádost projednali
a  k uvedené stavbě nemají
připomínky.

Pro 5, nepřítomno 2
(M. Šimrová, M. Zahálka)

Pøipojení fy City Realex na vodovod
Byla doručena žádost firmy
City Realex plus s.r.o. o  při-
pojení jejich objektu na obecní
vodovod v Doubravici. Zas-
tupitelé se dohodli, že k připo-
jení dalšího odběratele na
obecní vodovod je nejprve třeba
ověřit kapacitu vodovodu a stav
vodovodní sítě. Poté bude mož-
né rozhodnout, za jakých pod-
mínek bude možné firmu
připojit.

Náklady na porovoz ÈOV
Starosta obce informoval zastu-
pitele o jednání se zástupci
společnosti VHS Benešov, kte-
rá provozuje ČOV Modletice.
Vzhledem k přetížené kapacitě
ČOV musí provozovatel ČOV
vynakládat zvýšené provozní
výdaje, které nejsou dle uzavře-
né smlouvy o provozování hra-
zeny. Zastupitelé se dohodli, že
po předložení účetních a pro-
vozních dokladů od provo-
zovatele, bude prověřena
oprávněnost zvýšených výdajů.
Následně budou probíhat jed-
nání s provozovatelem o způso-
bu úhrady zvýšených nákladů.

Vyu�ití sbìrného dvora
Zastupitelé projednali možnost
využívání Sběrného dvora Do-
břejovice pro občany Modletic.
Sběrný dvůr Dobřejovice ode-
bírá veškeré druhy odpadů
včetně nebezpečného. Zastupi-
telé projednávali různé systémy
likvidace odpadů a jejich vý-
hodnost pro občany obce, ne-
shodli se ale na jednoznačném
řešení. Budou se tedy touto
otázkou ještě dále zabývat.

Intenzifikace ÈOV
Starosta obce informoval zastu-
pitele o průběhu VZ na doda-
vatele stavby „Intenzifikace
ČOV Modletice“. V současné
době probíhá hodnocení doru-
čených nabídek. Celkem bylo
doručeno 5 nabídek a jejich
hodnocení bude probíhat ještě
v průběhu měsíce září.

Strategický plán obce
V rámci aktualizace strategic-
kého plánu obce projednávali
zastupitelé aktualizaci jeho
některých částí. Jedná se zejmé-
na o zpracování SWOT ana-
lýzy, která by měla být součástí
tohoto dokumentu. V průběhu
zastupitelstva proběhla diskuze
ohledně námětů do SWOT ma-
tice, tj. uvedení silných a sla-
bých stránek obce a dále
příležitostí a hrozeb obce. Na
základě těchto podkladů bude
následně zpracována analýza.

Hluk z okruhu
Starosta obce informoval zastu-
pitele o výsledcích měření hlu-
ku, které si obec zadala. Měření
proběhlo v měsíci srpnu v loka-
litě Chválov a u nových byto-
vých domů č.p.131 - 133.
Měření prokázalo překročenou

hladinu hluku v nočních hodi-
nách v obou měřících bodech.
Na Chválově byla naměřena
průměrná hodnota v noční
době LAeq 52,8 dB a u nových
bytovek 51,6 dB (zde se
hodnota pohybuje v mezích
nejistoty měření +/- 1,8 dB).
V souvislosti s nadměrným hlu-
kem v obci starosta informoval
zastupitele o žalobě proti Roz-
hodnutí o uvedení stavby Praž-
ského okruhu do zkušebního
provozu. Žaloba byla podána
společně s obcemi Dobřejovice
a Herink, Sdružením občanů
okolí SOKP proti hluku z do-
pravy a požaduje zrušení zku-
šebního provozu do doby, než
bude stavba okruhu doplněna
o dodatečné protihlukové opat-
ření.

Dopravní znaèení
Starosta obce seznámil zastu-
pitele o průběhu zpracování
dopravně inženýrského opatře-
ní (DIO) v obci. Cílem tohoto
opatření je pasport dopravního
značení na území obce, zklid-
nění a zvýšení bezpečnosti do-
pravy a zlepšení orientace
v obci, jak pro místní obyvatele,
tak pro návštěvníky obce.
K  současnému stupni projek-
tové dokumentace byly zpraco-
vány připomínky a podněty
Zastupitelstva a po zapracování
těchto požadavků bude DIO
dále projednáváno.

Kamery na OÚ
Starosta obce informoval zastu-
pitele o rozšíření kamerového
systému obce. Byly doplněny

kamery na nově vybudovanou
obecní garáž a parkoviště za
obecním úřadem. Úkolem ka-
merového systému je zajištění
bezpečnosti obecního majetku.

Oprava podlah v domì è.p.19
Starosta informoval zastupitele
o špatném stavu podlahových
krytin v prostorách přízemí bu-
dovy č.p.19. Tyto prostory jsou
obcí pronajímány. Zastupitelé
se domluvili na potřebě výměny
podlahových krytin za nové.
Typ krytiny bude zvolen tak,
aby odpovídal druhu provozu v
uvedených prostorách. Na vý-
běr dodavatele bude provedeno
výběrové řízení.

Sní�ení nájemného
Paní Trojánková podala žádost
o ponížení nájemného na tři
měsíce, kdy nemohla provozo-
vat masáže z důvodu operace
kolena. Zastupitelé uvedenou
žádost projednali a souhlasí se
snížením ročního nájmu o část-
ku odpovídající 3 měsícům, kdy
paní Trojánková nemohla pro-
vozovnu užívat.

Pro 5, nepřítomno 2

Rozpoètové opatøení
Byl předložen návrh Rozpoč-
tového opatření č.4/2013.
Zastupitelé návrh Rozpoč-
tového opatření projednali
a souhlasí s předloženým návr-
hem bez připomínek.

Pro 5, nepřítomno 2

(Doba konání 19:00 - 23:15)

 se øe�í ji� nìkolik let
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Jaký byl čtvrtý ročník hudebního festivalu Modletické zvonění
V sobotu 24. srpna se zámecké
nádvoří již počtvrté rozeznělo
kvalitní hudbou. Teplý slunečný
den se nesl ve znamení dobré
nálady a příjemné atmosféry.

Přiznám se rovnou, že psát
o Modletickém zvonění je pro mě
vždy docela obtížné. Psané slova
nikdy nedokáží přesně popsat
pocity, které člověk zažívá při
vystoupení talentovaného hu-
debníka. A že jich tam zase letos
bylo! Navíc se jako pořadatel
a účinkující vždy bojím, aby slova
chvály nezněla jako samolibé
chvástání. Když ono ale vážně
zase není téměř co vytknout…

Na divácích (kterých se letos
sešlo něco přes tři stovky) bylo
patrné, že se dobře baví.
Úsměvy, potlesk, smích, zpěv.
Zatímco si dospělí užívali skvě-
lá hudební čísla, děti měly plné
ruce "práce" s tím, aby si stihly
užít všechny atrakce.

Co se totiž oproti loňským roč-
níkům výrazně zlepšilo, byl prá-
vě doprovodný program pro
malé návštěvníky. Nafukovací
hrad a stánek s malováním na
obličej byly v permanentním
obležení. Co si ale budeme
povídat, tyto kratochvíle může-
me vidět na každé druhé po-
dobné akci. Co ale taková ruční
dílnička, kde si děti mohou
vyrobit originální předměty pro
radost? To už jen tak někdo
nemá. Opravdovou raritou pak
byl obrovský funkční model
železnice, u kterého se blýskaly
oči radostí nejen dětem, ale
často i jejich dospělému dopro-
vodu.

Ale zpět k hudbě, o té to přeci
bylo především. Nevděčnou ro-
li prvního vystupujícího si letos
vybral místní umělec Roman
Hanuš, alias Euchrid. Jelikož
návštěvníků bylo ještě poskrov-
nu, jednalo se tak trošku o kon-
cert pro kamarády a rodinné
příslušníky. To však nikterak
neubralo na kvalitě představe-
ní, které si evidentně publikum
náležitě užilo a i sám modle-
tický písničkář vypadal spoko-
jeně.

Po něm nastupující Hradecká
kapela Seiftiú předvedla nád-
herné vystoupení, které překy-
povalo pozitivní energií. Přesně
jak předtím avizovali moderá-
toři celé akce - Petr Přibyl
a  Jirka Szalai (mimochodem
také hlavní organizátor celé
akce). Na divácích bylo znát, že
se Seiftiú opravdu líbili, soudě
nejen podle souhlasného přiky-
vování a potlesku po každé
písni, ale i častých dotazů, kde
že se dá sehnat jejich CD…

Ke skvělé atmosféře festivalu
přispívalo rozhodně i počasí,
které se ten den opravdu vyda-
řilo. Kromě slunce na obloze
pak zámecké nádvoří rozzářilo
i vystoupení kapely Cross
Country, na čemž měly zásluhu
nejen krásné písně, ale také
nádherný zpěv (a úsměv)  zpě-
vačky Barbory Bajdy Fialové.
Její výkon byl kromě potlesku
na závěr oceněn i záplavou
rudých růží.

Následující interpret Jiří
Schmitzer v sobě nezapřel geny
skvělého baviče, a tak kromě

veselých písní rozesmával již
poměrně početné publikum řa-
dou vtipných průpovídek.

Na klidnější strunu pak zahrála
jedna z nejznámějších folko-
vých kapel - Žalman a spol.
Musím uznat, že být pár metrů
od legendy folkové hudby Pavla
Žalmana Lohonky a poslouchat
na živo písně, které u tábo-
rových ohňů už téměř zlidověly,
byl opravdu skvělý zážitek.

Další kapelu - Hromosvod  -
jsem tak trochu čekal už na
některém z předchozích roční-
ků Zvonění. Vím totiž, že má
v  Modleticích řadu fanoušků
právě mezi pořadateli festivalu.
Letos už to tedy vyšlo, Hromo-
svod zahrál skvělý folk-rock
a  věřím, že zmiňované řady
fanoušků se ještě rozrostly.

Když byste zavřeli oči při před-
poslední kapele s názvem
Mrtvej brouk, asi byste i mohli
uvěřit, že v Modleticích hrají
opravdoví Beatles, jejichž písně
tato revivalová skupina hraje.
Jak hudebníci sami upozor-
ňovali, nejednalo se o sterilní
napodobování (minimálně úče-
sy měli pánové trošku jiné).
Vystoupení bylo bezchybné
a na roztančeném publiku bylo
znát, že se skvěle baví.

O to jednodušší to pak měla
domácí kapela Pod altánem,
která si rozdováděné diváky od
Brouků převzala a něco přes
hodinu je pomocí známých
českých i zahraničních písní
bavila. Podle vyjádření jednoho
ze členů (který si nepřál být
jmenován) si kapela koncert
v  Modleticích moc užila,
zejména právě díky skvělým
a  tolerantním divákům, kteří
odpustili i ojedinělé drobné
přehmaty.

Po skončení hlavního progra-
mu následovala ještě diskotéka
DJ Číby pro ty, kterým se ještě
nechtělo jít spát.

Opravdu moc nevím, co bych
letošnímu ročníku vytknul.
Program byl báječný, počasí
také. Parta ve festivalové hos-
podě "U vylitých váz" se také
předvedla v nejlepším světle -
nikdo na pití nečekal dlouho
a jídlo si všichni chválili.

K dokonalosti už chyběla snad
jen větší návštěvnost. Myslím
si, že tato akce by si ji rozhodně
zasloužila. Pojďme to tedy zku-
sit zlepšit na příštím, "polo-
jubilejním" pátém ročníku
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Více na internetu:
www.modletickezvoneni.cz

Foto: Pavlína Hole�ovská. Dal�í fotografie v galerii na


